
Évindító klubvezetői értekezlet 2025. január 31. 

A Nemzetiségek Háza tanácstermében tartotta évindító klubvezetői értekezletét 2025. január 
31-én a Kecskeméti Nyugdíjasszövetség. A klubvezetőket, továbbá a klubok képviseletében 
megjelenteket és az elnökség tagjait Lángné Nagy Mária elnökhelyettes köszöntötte, aki 
levezető elnökként moderálta a munkaértekezletet. 

A tanácskozás megemlékezéssel kezdődött. A jelenlévők főhajtással emlékeztek 2024-ben 
elhuny tagtársaikra, kiemelten az így eltávozott klubvezetőkre: a Kada Elek Nyugdíjasklubból 
Tóth Ferencre, továbbá Gartner Walterre, a Hadirokkantak, Hadiözvegyek és Hadiárvák 
Országos Nemzeti Szövetsége kecskeméti tagszervezetének elnökére, valamint a Gondviselés 
Nyugdíjasklub vezetőjére, dr. Somogyi Zsuzsanna főorvos asszonyra. 

Az emlékezés méltóságteljes percei után a levezető elnök tájékoztatta a jelenlévőket a 
tagszervezetekben bekövetkezett személyi és egyéb változásokról. Mindenekelőtt három klub 
élén történt vezetőváltásról szólt. Barta Jánosné, a Hírös Város Klub vezetője Szalkainé Patyi 
Piroskának, Kuli Józsefné, a Hunyadivárosi Nyugdíjasklub vezetője Nagy Máriának, Fazekas 
Istvánné, a Naplemente Klub vezetője Urbán Lászlónénak adta át a stafétabotot. Az új 
vezetők, és a betegségből hosszabb-rövidebb idő után visszatérő régi-új vezetők (Páll Gáborné 
Ildikó, Szabó Józsefné Ilike) bemutatkozása után örömmel üdvözölték a jelenlévők a két új 
közösség csatlakozását a szövetséghez. A Túri Éva Nyugdíjas Tornacsoport vezetője Németh 
Zoltánné Editke és a Szűcsné Gyöngyösi Ildikó vezette Hello 60 Nyugdíjasklub képviseletében 
jelenlévő Kosik Mária is bemutatkozott, bemutatták közösségüket. A Gondviselés 
Nyugdíjasklub vezetőjük elhunyta miatt új vezetővel - Gárdonyi Péterné Edit – Remény 
Nyugdíjasklubként folytatja tevékenységét. 

A leköszönő klubvezetők áldozatos közösségépítő munkáját Kormányosné Makai Eszter, a 
Kecskeméti Nyugdíjasszövetség elnöke méltatta rövid köszöntőjében. Hangsúlyozta, hogy 
mindhármukat a közösségük iránti elkötelezett hűség és felelősség jellemezte. Kiemelte a 
különbözőségükben rejlő erősségüket, ami visszaköszönt szervező munkájukban, közösségük 
arculatának alakulásában. 

Barta Jánosné Erzsike több évtizedes sokrétű klubvezetői tevékenységében a zene, a dalok, az 
éneklés szeretetének lenyomata jelenik meg. Amerre a hosszú évek alatt vezetőként 
megfordult, kórust, dalkört szervezett, őmaga is rendszeresen fellépett szólóénekesként a 
különböző rendezvényeken. Az általa alakított Hírös Város Dalkört szerepléseik okán nemcsak 
Kecskeméten, hanem a város határain túl is sokan ismerik. Erzsike gyámkodásával növekedett 
a ma már önállóan létező Hírös Barackvirág Tánccsoport is. Ma is élő kapcsolatot ápolnak 
Bugyi nagyközség idősszervezetével és egy kiskunfélegyházi nótakedvelő 
nyugdíjasközösséggel. 

Kuliné Erzsike a város egyik legnépesebb nyugdíjasklubját vezette 12 éven át. Határozott, 
céltudatos, karakán személyiség lévén kiváló mediátora volt közösségének. Tiszteletet, 
elismerést vívott ki remek memóriájával, kritikus gondolkodásával, kreativitásával. Éles 
szemmel meglátta a lehetőséget az egyes klubtagokban: teret és helyet adott a jó 
kezdeményezéseknek, élére állt ezeknek, segítette megvalósulásukat. Kiváló kapcsolatot 
tartott fenn a városrészi önkormányzat vezetőjével, tanácsadó testületévek, az iskolákkal. 
Klubjuk sokrétű tevékenységet folytatott, tánccsoportjuk, népdalosaik, férfi dalárdájuk aktív 
részese, segítője volt a városrészi rendezvényeknek. 



Fazekas Istvánné Anika többéves klubvezetői gyakorlata a hetényegyházi Naplemente 
Gondozási Központban teljesedett ki. Empatikus személyisége, szorgalommal, kitartástással, 
nagy munkabírással párosul. Sokszínű, tartalmas közösségi élet formálódott vezetésével. 
Férjével együtt tervező, szervező, valamint fizikai munkájukkal élen jártak a Gondozási 
Központ környezetének gyarapításában, szépítésében. Kiterjedt kapcsolatrendszerükkel 
hozzájárultak a szövetség rendezvényeinek sikeréhez, ezáltal tagszervezeteink életének 
tartalmasabbá tételéhez. A klub vegyeskara, a Naplemente Népdalkör városszerte elismerést 
vívott ki fellépéseivel. Anika szerénységével, a közösségért végzett fáradhatatlan 
munkálkodásával, odaadó szolgálatával   példa a szövetség klubvezetői körének.  

A szövetség elnökének méltató gondolatait követően az elnökség és a klubvezetők közössége 
köszönőajándékát Császár Cirill elnökhelyettes adta át mindhármuknak.  

A program további részében is napirend szerint folytatódott a munka. A szövetség elnöke 
beszámolt a 2024. év szakmai munkájáról. A szervezet megalakulásának 30. esztendeje 
bővelkedett programokban, eseményekben. A már hagyománnyá nemesedett kulturális és 
sportrendezvények mellett (Mozdulj! sportversenyek, bibliaismereti vetélkedő, „Aranyfürt” 
kórustalálkozó, művésztanár koncert stb.)  áprilisban került sor az ünnepi gálaműsorra 
meghívott előadóval a Hírös Agóra színháztermében. Júniusban az egészségügyi szűréseket és 
egyéb felvilágosító, szórakoztató programokat felvonultató Generációk juniálisán szintén 
neves előadóművész szórakoztatta a népes közönséget. A beszámoló elismerően szólt a 
szövetség karitatív tevékenységéről, kiemelten az iskolakezdést segítő munkáról és a 
jótékonysági sütivásárral eredményezte támogatásokról. A hátrányos helyzetű családok, 
gyermekek segítése mellett a szövetség elnöksége fontosnak tartotta a klubok szerény 
mértékű anyagi támogatását is, aminek alapját a nyugdíjasközösségek együttműködése 
teremtette meg részben a tagdíjhozzájárulással, részben a szövetség értékteremtő akcióinak 
(bál, sütivásár stb.) támogatásával, az azokon való aktív részvétellel.  

A beszámoló kapcsán szó esett az információk hiteles, tényszerű, felelősségteljes kezeléséről, 
továbbításáról, továbbá felgyorsult világunkban a tagszervezeteken belüli munkamegosztás 
fontosságáról. Az elnök megköszönte a klubok közhasznú tevékenységét, az elnökségi és FEB-
tagok egész éves munkáját. 

Az elnöki beszámolót az elnökségi tagok és a FEB elnökének beszámolója követte. 
Mindannyian tájékoztatást adtak a munkamegosztásból rájuk eső feladatok ellátásáról, a 
szövetség munkájában való részvételükről. Ezek között kiemelt figyelmet kapott a gyalogló 
körök szervezettségének alakulása. 

Az értekezlet második részében a jelenlévők áttekintették a 2025. év munkaterv-, illetve 
naptári ütemtervjavaslatát, amit a meghívóval együtt megkaptak a klubvezetők. Ezek a 
dokumentumok a tagszervezetek éves munkájának tervezéséhez nyújtanak segítséget. 
Elfogadásuk a márciusi küldöttértekezlet feladata lesz. 

Az utolsó napirendként szereplő aktualitások, hozzászólások során az uszodabelépők 
megújításával, lemondásával kapcsolatos teendőkről, a tagdíjfizetésről volt szó. Sorsolással 
került sor a Mátyás-napi tekeversenyre jelentkezett csapatok elődöntőkbe történő 
beosztására. 

A jó hangulatú konstruktív munkaértekezlet a levezető elnök zárszavával ért véget. 

 


